
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 18. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 161
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der ikke er sket ændringer i boligkravslisten for æg-
tefællesammenføring siden bekendtgørelse nr. 967 af 27. juni 2018, når det med ændrin-
gen af boligkravet, som blev vedtaget med lov nr. 742 af 8. juni 2018, blev forudsat, at
Udlændinge- og Integrationsministeren hvert år ved bekendtgørelse ville fastsætte hvilke
boligområder, der opfylder kriterierne for optagelse på boligkravslisten for ægtefællesam-
menføring?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Andreas Steenberg
(RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand
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